Lektion 2.3. PRÄSENS
Відмінювання сильних дієслів у Präsens

Дієслова у німецькій мові поділяються на сильні та слабкі. 
1.Сильні дієслова при відмінюванні у теперішньому часі (Präsens) змінюють кореневу голосну.
a ä
e i, ie, ieh  лише у другій та третій особах однини.
2.Деякі сильні дієслова, основа яких закінчується на –s, -ß, -ss, -tz,-x, z у другій особі однини при додаванні закінчення st, не приймають s. Тоді форми першої та третьої особи однини будуть збігатись. 
3.Деякі сильні дієслова у теперішньому часі не змінюють кореневу голосну та відмінюються як слабкі дієслова.
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